
 
 
 
 
 
 
 

 

Osnovna šola Ig 
Troštova ulica 24, 1292 Ig 
Telefon: 01/2802 340 
e-naslov: tajnistvo@osig.si  
spletna stran: http://www.osig.si 

ZAPISNIK 1. redne seje Sveta šole 
 

v šolskem letu 2023/2024, ki je bila v četrtek, 28. 9. 2023, ob 17. 30h, v zbornici OŠ Ig 
 
PRISOTNI:  

• predstavniki šole: Aleš Bućan, Edina Gerzić, Aleksandra Kunovar (ZOOM), Andrej Župec, Katarina 
Vinšek 

• predstavniki občine: Zuhra Jovanovič 

• predstavniki staršev: Petra Stepan, Uroš Krese 

• ravnateljica mag. Karmen Zorko 
 

ODSOTNI: 

• predstavnik staršev: Špela Brložnik (opr.) 

• predstavnik občine: Mojca Kučič (opr.), Mirko Merzel (opr.) 
 
 
Dnevni red: 

 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 3. redne seje sveta šole (v šol. letu 2022/23) 

3. Obravnava Poročila o delu v šolskem letu 2023/24 

4. Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/24 

5. Prispevki staršev (priloga) 

6. Spremembe in dopolnitve Vzgojnega načrta OŠ Ig (priloga) 

7. Razno – pobude, predlogi, vprašanja 

 
 
K 1. točki 
 
Predsednik sveta šole predstavi dnevni red. Člani sveta potrdijo predlagani dnevni red seje. 
 
K 2. točki 

SKLEP št. 1:  
Člani sveta šole soglasno potrdijo zapisnik 3. redne seje sveta šole v šolskem letu 2022/23. 

 
K 3. točki 

SKLEP št. 2: 
Člani sveta šole soglasno sprejmejo in potrdijo Poročilo o delu v šolskem letu 2022/23. 
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K 4. točki:  
SKLEP št. 3: 
Člani sveta šole soglasno potrdijo Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/24. 

 
K 5. točki:  

SKLEP št. 3: 
Člani sveta šole soglasno potrdijo prispevke staršev za šolsko leto 2023/24. 

 
K 6. točki:  

SKLEP št. 4:  
Člani sveta šole soglasno potrdijo spremembe in dopolnitve k Vzgojnemu načrtu OŠ Ig.  

 
K 7. točki:  

• Predstavnica staršev ga. Stepan: » Februarja 2023 smo na Svetu staršev veliko govorili o spolnem 
nasilju. Ali je kaj opaziti na tem področju? Pregledali smo Vzgojni načrt, postopki se zdijo ustrezni, 
vendar nas zanima, kako šola gleda na problematiko – ali bodo imeli učenci preventivne delavnice, 
enotno reakcijo in pravila za vse učence? Starši si želijo, da se ne bi ponovilo nasilje med učenci, da ne 
bi zadeve eskalirale.« 
Odgovor ravnateljice: » Informacij o novih težavah in nasilju nimam. V kolikor bi do česarkoli prišlo, 
bomo ustrezno ukrepali. Na šoli velja ničelna toleranca do nasilja. « 

 

• Predstavnica staršev ga. Stepan prenese Svetu šole tudi informacijo, da so starši zadovoljni z 
novim kadrom, ter da upajo, da se bodo uredile še odprte kadrovske zadeve.  
 

• Predstavnica občine ga. Jovanovič: »Ali imamo manjkajoči kader?« 
Odgovor ravnateljice: » Da. Čakamo učiteljico za MAT, ki se nam pridruži januarja 2024, učiteljico za 
SLJ upamo, da dobimo, saj smo imeli razgovor, na razredni stopnji manjka učiteljica v 3. razredu, ki je 
na daljši bolniški – zanjo nismo še uspeli dobiti zamenjave, trenutno jo nadomešča vzgojiteljica iz 1. 
razreda, ki žal ni ustrezna. Vendar drugega trenutno nimamo. Jo pa učenci poznajo. « 

 

• Predstavnica občine ga. Jovanovič poda predlog ravnateljici o subvencionirani glasbeni šoli na Igu. 
Ravnateljici se zdi ideja dobra,  pozanimala se bo kako imajo v občini Grosuplje to urejeno. 

 

• Predstavnica občine ga. Jovanovič izpostavi, da se je na občino obrnil starš, ki je imel pripombe 
glede šolskega kombija in voznika.  
Ravnateljica predlaga, da se zadeve, ki se tičejo prevozov, ureja preko razrednika ali preko 
pomočnice ravnateljice Petre Miklič Rus, ki organizira šolske prevoze. Hkrati je sporočanje o 
nastalih situacijah najbolje izvesti nemudoma, zato da se konkretne nastale situacije rešujejo 
sproti. 
 

• Predstavnica občine ga. Jovanovič seznani člane Sveta šole z novo linijo šolskega avtobusa, ki pelje 
proti Dragi. Šolski avtobus na liniji Ig-Draga-Ig lahko uporabljajo tudi učenci, ki so oddaljeni manj 
kot 2 km od šole.  
Dodatno pojasnilo s strani občine: »Vozni red Ig-Draga-Ig se z 9.10.2023 spremeni in bo prijaznejši 
do šolarjev, saj bosta dva jutranja prihoda do športne dvorane. Vozijo se lahko poleg učencev tudi 
ostali potniki. Zaenkrat se bodo učenci vozili brez urban, ker gre za šolsko linijo, vozijo se lahko tudi 
učenci z Rastuke. Na avtobus gredo lahko tudi ostali potniki.« 

 

• Predstavnica občine ga. Jovanovič predlaga obrazec za pritožbe in pohvale na spletni strani šole.  



 

 

Ravnateljica pove, da se pripombe in pohvale stekajo v tajništvo, preko katerega potem 
posredujemo sporočila dotičnim osebam.  
 

• Predstavnica staršev ga. Stepan: »Prosila bi, če bi bili na občini bolj ažurni glede podajanja informacij 
šoli. Zgodi se, da ko pride do kakšne zapore ceste, spremembe relacije šolskega avtobusa, učenci o 
tem ne dobijo informacije, ker šole nihče ne obvesti.« 
Odgovor ge. Jovanovič: »Se strinjam in bom na občini na to opozorila .« 
 

• Ravnateljica prosi predstavnike občine, če lahko priskrbijo znake oz. označbe, da je v jutranjih urah 
do 8. 15 enosmerna pot mimo občine preko šolskega igrišča do pošte. Starši so prvi šolski dan 
upoštevali krožno pot, potem pa več ne. Hišnik vsako jutro odpre vrata na šolskem igrišču, tako 
da je prevozno. 
Odgovor s strani občine: » Oznaka za enosmerno pot na ulico pri Občini ne pride v poštev. O tej možnosti 
je občinska uprava razpravljala, a se niso odločili, ker bi naredila več zmede čez dan, ko ne bi bila v veljavi. Zato 
se šoli predlaga, da starše večkrat opozori bodisi preko pisnih obvestil in na roditeljskih sestankih. Za lažjo 
predstavo se morda pripravi ilustracija režima, ki velja zjutraj čez teden. «  

 

• Predstavnik šole g. Župec izrazi skrb, da je na prenovljenem odseku ceste (od Govekarjeve do 
Petrola) ovinek, kjer so avtobusi in tovornjaki v preteklosti že zapeljali na pločnik z zadnjimi kolesi, 
čeprav je bil dvignjen 15 cm od cestišča. Nova cesta pa je na isti višini kot pločnik. To predstavlja 
nevarnost za pešce na pločniku. 
Predstavnica občine ga. Jovanovič pove, da bo tam po novem hitrost omejena na 30 km/h ter da 
je pred ovinkom ležeči policaj, ki bo upočasnil vožnjo skozi ovinek. Se pa bo pozanimala, ali bodo 
na ovinku tudi stebrički.  
Odgovor s strani občine: » Na prenovljenem odseku Ljubljanske ceste, kjer je cestišče dvignjeno na 
isti nivo kot pločnik, se bodo postavili stebrički, ki bodo razmejili cestišče od pločnika.« 
 

• Predstavnica staršev ga. Stepan spomni, da smo se na prejšnjih sejah dogovorili, da se odgovore 
na odprta vprašanja čim prej posreduje članom Sveta šole, saj ne moremo čakati do 2. redne seje, 
ki je komaj meseca februarja. 
 

 
Seja je bila zaključena ob 18.35.  
Ig, 3. 10. 2023 
 
Zapisnik zapisala:    
    
Edina Gerzić  

Predsednik Sveta šole: 
 

Aleš Bućan 
 


